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0. Godkendelse af referat fra 23. januar 2108 
Referatet godkendes uden bemærkninger. 

 

1. Siden sidst 

Ind- og udmeldelser 
 

Medlemskampagne 2017-2018 – status pr. 12. marts 2018 

 

I oktober 2017 blev der sendt brev til 338 potentielle medlemmer. 

60 svømmehaller 

57 hoteller 

35 feriecentre 

149 campingpladser 

35 friluftsbade 

2 forlystelser (BonBon land og Djurs sommerland) 

 

Efterfølgende har vi været i kontakt med alle som det har været muligt at træffe telefonisk og/eller via mail. 

Mødedato: 

13.03.2018 

Sted 

Hotel Legoland, Åstvej 10, 7190 Billund  

Referent: 

Karin Rye Riddermann 

Ref. nr. 

 85/2018 

Emne: 

Bestyrelsesmøde 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra 23. januar 
2. Siden sidst 
3. Årsmøde/generalforsamling 
4. Eventuelt 

Deltagere: 
Carsten Larsen (CLA) 
Klaus Rask Petersen (KRP)  
Torben Andersen (TMA) 
Liselotte Jacobsen (LJ)  
Henry K. Andersen (HKA) 
Kenneth Laursen (KLA) 
Henrik Due (HD) 
Kristian Christensen (KC) 
Anette Larsen (AL) 

Afbud: 

 Lars Norring (LN) 

Sekretariatet: 

Karin Rye Riddermann 



Vi har således talt med de fleste mindst én gang, og har derudover sendt mellem 1 og 2 mails til de der ikke 

afviste tanken om et medlemskab ved 1. kontakt (i alt er der sendt 327 mails i perioden november 17 til 

marts 18). 

 

Status pr. 9. marts 2018 er: 

• 6 nye medlemmer; 4 indmeldelser ultimo 2017 og 2 indmeldelser i 2018.  

• 117 har takket nej til medlemskab. 

• 206 er der ingen tilbagemeldinger/afklaring fra; de vender selv tilbage hvis medlemskab har deres 
interesse. 

• 8 har det ikke været muligt at få kontakt til telefonisk eller via mail. 

• 3 skal der følges op på:  
a) Ringkøbing Svømmehal som primo marts har givet mundtligt tilsagn om at de ønsker at melde 

sig ind igen (de står ikke på oversigten over potentielle medlemmer, idet de først blev meldt ud 
af DSF ved udgangen af 2017) 

b) Vig Svømmehal (som mente de var medlem ’sammen med’ Assens og Nykøbing, som 
administreres sammen – det er ikke tilfældet) 

c) Vestbadet (som mente de var medlem ’under’ Viborg Svømmehal – det er de ikke) 
  

 

Kort om tilbagemeldinger fra de kontaktede: 
 

Campingpladser: 

Melder oftest tilbage, at de har haft bassin i mange år og derfor har ’styr’ på det og ikke har brug for 

uddannelse og erfaringsudveksling. Kontingentet vil udgøre for stor en udgiftspost i forhold til hvad de 

mener de kan få ud af medlemskabet (de synes kontingentet er højt). 

Flere opfordrer til, at DSF tager kontakt om et samarbejde til: 

• DK-Camp (280 selvstændige campingpladser) 

• Dansk Camping Union (ejer 22 pladser – nogle mener at 10-12 af disse har bassin) 

• Frie Campingpladser 
 

Hoteller 

Flere har uddelegeret opgaven med drift af bassin til private firmaer. 
 

Friluftsbade 

Nogle har kun åbent 8 uger om året – andre 3-4 måneder, og de fleste drives af frivillig - de har ikke råd til 

medlemskabet. 

Hvis DSF kunne hjælpe til bedre økonomi via større driftstilskud, ansøgninger til fonde eller andet – så 

kunne medlemskab evt. have interesse 

 



 

 

 

AquaPunkt 
Intet nyt 

 

Erhvervslivredderprøven 
Dommerprøver i april med 15 deltagere, hvilket er en stigning i forhold til tidligere. 

Jørgen Mosbæk, Mark Russell og Christina fra svømmeunionen arbejder videre med ’ilt-problematikken’. 

 

Svømmebadsassistent 
CL har været til møde med skolen og vi starter nyt hold til september, hvis vi kan skaffe elever. 

KL er pt stopklodsen, men der arbejdes videre med at få sat gang i arbejdet i de rigtige steder med hjælpe 

fra Kirsten, der er valgt til borgmester i Hillerød. 

Nu begynder vi i samarbejde med FOA at italesætte hvor svært det er at skabe en uddannelse. 

Indmeldt 2018 
Firmanavn Medlemstype Indmeldt 

den 
Udmeldelses 
dato 

IC Result - Media & Sport Leverandør 04-01-2018 
 

Niras Aarhus Rådgiver 07-02-2018 
 

Niras Allerød Rådgiver 07-02-2018 
 

Venti AS Leverandør 07-02-2018 
 

Frederiksberg Svømmehal  Svømmebad 26-02-2018 
 

ETK - Ejendomme Teknik Køge Svømmebad 13-02-2018 
 

SportsPark Blaavandshuk Svømmebad 05-03-2018 
 

Udmeldt ifm. kontingent 2018 

Strib Svømme- og Motionscenter Svømmebad med Aquapunkt 07-02-1977 31-12-2018 

Institut for Idræt og Ernæring Svømmebad 14-02-1980 31-12-2018 

Center for Miljø Myndighed 16-03-1992 31-12-2018 

BASF (Construction Chemicals Denmark) 
A/S 

Leverandør 14-01-2004 31-12-2018 

Feriecenter Rim Svømmebad 30-11-2006 31-12-2018 

Svendborg Kommune Myndighed 04-01-2008 31-12-2018 

Gerlev Idrætshøjskole Svømmebad 28-10-2010 31-12-2018 

Ingeniør'ne Rådgiver 14-11-2013 31-12-2018 

Orbital Systems AB Leverandør 01-03-2017 31-12-2018 



Erling Madsen har forsøgt at kortlægge hvor på Folkemødet, der tales om uddannelse, og FOA har bl.a. en 

debatplads, så vi arbejder på at komme med og sætte uddannelsen til svømmebadsassistent på 

dagsordenen. 

 

Aqua Akademiet 
Det går fint med gode kurser, og fin tilmelding til de første kurser i 2018.  

Vi har fået en kommentar omkring Depolox-kurset, hvor det kan opfattes som om vi promoverer et 

bestemt produkt.  

Kurset ligger dog fint inden for retningslinjerne så længe det tydeliggøres at det er målrettet medlemmer, 

der allerede har produktet – og altså ikke tænkt som at promovere et specifikt produkt med henblik på salg. 

 

Andet 
Carsten har fået henvendelse fra ConnectSport mhp et øget samarbejde. Efter generalforsamlingen svares 

til Peter Mejer Mortensen at vi gerne vil mødes og drøfte et evt. samarbejde. 

 

2. Årsmøde og Generalforsamling 
Kort gennemgang af bestyrelsens arbejdsopgaver under årsmødet. 

Torben og Henry tager sig af Haflidi Halldorson under middagen onsdag, og Kristian sørger for Chuck 

Neumann. 

Generalforsamlingen: 

Det reviderede regnskab underskrives af bestyrelsesmedlemmerne. 

Karin har desværre klokket i det, og udsendt den officielle indkaldelse til generalforsamling én dag for sent. 

 

Det er clearet med dirigent Steen Jørgensen, der vil erklære generalforsamlingen gyldig da dato har været 

offentliggjort længe, dagsordenen ikke adskiller sig fra vedtægterne, der er ingen indkomne forslag, og der 

er dermed ingen, der har lidt skade på grund af den relativt lille forsinkelse. 

 

Derudover er planen: 

Medlemsgruppe A: 

Carsten og Kristian modtager IKKE genvalg. 

Bestyrelsen foreslår Liselotte Jacobsen og Henrik Due 

Bestyrelsen foreslår Kent Nielsen og Mette Bendstrup som suppleanter. 

Medlemsgruppe B, C og D: 

Klaus Rask Petersen modtager genvalg 

Henry Andersen modtager ikke genvalg 



Bestyrelsen foreslår Kenneth Laursen  

Bestyrelsen foreslår Mads Ramsing som suppleant. 

 

3 Eventuelt 
Foreningens udlæg ved Tinglysningsretten er endeligt gået i orden, og pengene er ved at blive udbetalt. 

Der har været lidt rod med køresedler og Karin udsender derfor kørselssedler for både 2017 og 2018 

sammen med datoer for bestyrelsesmøder, så man selv kan skrive på, hvornår man har kørt. 

 

 


